
 
 

Dagsorden - Bestyrelsesmøde 

Digterparkens Børnehus 
 

Tirsdag den 28. maj 2024 kl. 17.00-19.00 

 
 

Til stede:  

 

 

Afbud fra:  

Maria 

Punkter:  Ansvarlig for 

punkt: 

Til referat:  

 

Siden sidst…  

 

- Legepladsdag  

- Forældremøde og  

generalforsamling 

- Bedsteforældredag  

- Bestyrelseskursus 

 

 

 

Mie/Margrethe 

 

Evaluering på legepladsdag:  

God stemning, velstruktureret og en 

succes oplevelse for forældregruppen. 

Der blev både hygget og ordnet en 

masse.  

Personalegruppen har et ønske om at 

deltage i arbejdsdagen/legepladsdagen 

fordi det giver noget positivt til 

forældresamarbejdet.  

Vi taler om, at der kunne være to 

legepladsdage forår og efterår, hvor 

personalet kunne være en del af foråret.  

Vi arbejder hen imod en 

legeplads/arbejdsdag i det kommende 

efterår, hvor der kan kombineres 

opgaver inde og ude sammen med 

personalet.  

Dato for ny legepladsdag i efteråret er:  

Fredag d. 4. oktober 2024 fra kl. 14.00-

18.00 ca. Der arbejdes de første 3 timer 

og derefter spisning. 

Derudover finder bestyrelsen to 

tovholdere til at stå for, at uddelegere 

opgaver m.v. 

 

Vi sætter en dato for forældremøde med 

generalforsamling, hvor der skal vælges 

flere nye medlemmer til bestyrelsen. 

Forud for mødet, skal der ud og 

rekrutteres nye medlemmer der gerne vil 

være aktive i bestyrelsen.   

Datoen bliver tirsdag d. 24. september 

kl. 19.00-21.00. Vi skal huske at sende 

invitationen ud i god tid.  

Margrethe vil gerne invitere en 

ressourcepædagog til at holde et oplæg 

omkring grænsesætning og forholdet 

mellem forældre/barn.  

Vi taler om, at der skal forsøges med en 

fortælling i plenum om hvad der arbejdes 

med på grupperne. 

 



Bedsteforældredag:  

To gode dage med masser af 

bedsteforældre i huset. Det var en god 

oplevelse. Er fortælling fra personalet.  

Tilbagemeldingen var at det generelt en 

god oplevelse. Nogle bedsteforældre gav 

en tilbagemelding på, at de følte sig lidt 

på ”bar bund” i forhold til hvad de skulle 

give sig til med børnene og at personalet 

satte en tydelig ramme om dagen, 

måske en aktivitet ud over at plante 

blomsterne. Der skal være plads til 

begge typer bedsteforældre, hvor nogle 

kan have brug for tilbud/aktiviteter og 

andre bare gerne vil være i huset med 

børnene.  

 

Bestyrelseskursus:  

Et godt tilbud til 

bestyrelsesmedlemmerne. Det giver 

mening og et godt indblik i hvad det 

kræver og hvad indhold der er i 

bestyrelsesarbejdet. Meget givtigt. 

Afholdes hvert 2. år og der var desværre 

mandefald fra bestyrelsen. Det var kun 

Maria der var deltagende, sammen med 

Margrethe og Mai.  

 

 
Godkendelse af årets 
budget 
 

 

Margrethe 
 

Vi gennemgår budgettet. Der har været 
nogle langstidssygemeldinger, renovation 
og ejendomsskat som gør at budgettet ser 
anderledes ud.  
Budgettet godkendes.  
 

 

Kort orientering om 

dialogmøde med Børn & 

Unge fra 3. april   

 

 

Margrethe  

 

Der var kort frist til mødet, så der var 

ikke nogen deltagende fra bestyrelsen.  

Ledelsesgruppen fra de selvejende blev 

enige om at det ikke gav mening at hive 

bestyrelsen ind med så kort frist. 

Vi blev desværre glemt. 

 

 

Nyt fra medarbejderne og 

fra dagligdagen i 

børnehuset 

 

Mai/Margrethe  

  

 

Der informeres kort om, at det er 

besluttet at to børn i solgruppen skal 

skoleudsættes, som skal have 1 år mere 

i børnehaven.  

 

Der er travlt i huset fordi der er en 

gruppe der snart skal afsted og der er 

pres på i alle grupper.  

Margrethe orienterer om nye 

gruppedannelser efter sommerferien, når 



Mai, Margrethe og Marianne sender 

solgruppebørnene i skole. 

 

Michelle skal efter sommerferien i 

vuggestueteamet.  

 

Margrethe har et ønske om at fastholde 

en af de unge medhjælpere efter 

sommerferien. Det vil dog betyde at vi 

muligvis får et lille minus i budgettet. 

Bestyrelsen syntes det giver mening at 

prioritere det. Vi afventer vores budget 

og om vi får en kompensation i 

forbindelse med de nye lønstigninger.  

Vi taler om der er greb ind i budgettet 

der kan frigøre midler til ”hænderne”.  

Måske kan der være en debat om bleer. 

Skal forældrene i vuggestuen medbringe 

egne bleer lige så vel som i børnehaven? 

Vi sætter det på som et punkt til det 

kommende bestyrelsesmøde. Margrethe 

undersøger hvilke beløb vi er ude i, hvis 

vi vælger at afvikle bleerne i vuggestuen. 

  

 
Bestyrelsesnetværk 

 
Margrethe 

 
Ledelsesgruppen i de selvejende 
institutioner ønsker at bestyrelsesnetværk 
skal op og kører, så det ikke kun kommer i 
spil når der er noget i kølvandet. Så vi 
skaber et godt netværk blandt 
bestyrelserne. Der ligges op til 2 møder 
om året. 1½-2 timer ad gangen.  
 

 

(Punkt udskudt fra sidste 

møde) 

 

Bestyrelsens arbejde  

 

Arbejdsgrupper med fokus 

på emner 

 

Hvordan kommer 

bestyrelsen i gang med 

arbejdet - og hvilket 

fokus? 

 

 

 

Mie  

 

Dette punkt udskydes til det først 

kommende bestyrelsesmøde med den 

nye bestyrelsesmedlemmer.  

 

Det er vigtigt at der sættes rigelig tid af.  

 

Opfølgning på indkøb af 

lærred til fremvisning 

 

 

Margrethe  

 

Der er blevet indkøbt et lærred og 

projektor. Det har været en god 

investering og personalet er tilfredse.  

Bestyrelsen siger god for at institutionen 

selv kan prøve at sælge den. 



 

Opfølgning på ønske om 
ansøgning af fonde 

Mie Mie fortæller at der ikke lige nu kan 

ansøges. Men det er fortsat på listen 

over to-do’s.  

Personalet har en liste over ønsker, 

Margrethe orienterer.  

 

Eventuelt 

 

 

 

 

Alle  

 

Kan det skrives ud til forældrene, at der 

modtages legetøj/tøj/udendørs legesager 

i god kvalitet. Mie vil gerne skrive ud til 

forældrene.  

Vi taler om at søge støtteforeningen om 

nogle nye legesager til udendørs.  

 

Margrethe afventer fortsat, at bygnings-

konsulenten kommer forbi og kigger på 

hegnet.  

 

Lasse spørger til en mand der bor på 

Blichergården og kigger ind til 

legepladsen. Han er nysgerrig og kigger 

på børnene. Der har været kontakt til 

Blichergården og de har informeret om, 

at manden ikke er til fare for nogen.  

Der ligger en pædagogisk opgave i at 

tale med børnene om forskellighed og 

mangfoldighed i samfundet.  

Der er dialog om personalet kan gribe 

det anderledes an, men bliver enige om 

at Margrethe orienterer omkring 

vedkommende.  

 

Der bliver spurgt til om Tina er tilbage i 

arbejde og det er hun.  

Mie er ligeledes tilbage fra barsel.  

 

Regntøj til personalet?? 

Kan vi indhente tilbud til personalet med 

børnehusets logo på. Lasse vil gerne 

forhøre Sportigan om der evt. er et 

restlager som kunne sponsoreres eller en 

personalerabat.   

 

Dato for næste møde 

 

 

Alle  

 

Torsdag d. 22/8-24 kl. 17.00-19.00 


